
Protokół Nr 199/23 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 29 grudnia 2023 r. w godzinach 1410– 1430 

w formie wideokonferencji 

 

W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 

 

1. Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta 

2. Krzysztof Mączkowski - Skarbnik Miasta 

3. Maciej Riemer - Dyrektor Departamentu Ekologii i Klimatu 

4. Sławomir Granatowski - p.o. Dyrektora Departamentu Rewitalizacji 

i Sportu 

5. Jarosław Chwiałkowski - p.o.  Dyrektora Departamentu Organizacji 

Urzędu i Obsługi Mieszkańców  

6. Agnieszka Kaczmarek - wz. Dyrektora Departamentu Finansów 

Publicznych – p.o. Dyrektora Wydziału 

Finansowego 

7. Katarzyna Kowalska - wz. Dyrektora Departamentu Strategii 

i Rozwoju – Zastępca Dyrektora Wydziału 

ds. Zarządzania Projektami 

8. Monika Andrzejewska-Koniuszaniec - wz. Dyrektora Departamentu Gospodarowania 

Majątkiem – Zastępca Dyrektora Wydziału 

Dysponowania Mieniem 

9. Szymon Kostrzewski - wz. Dyrektora Departamentu Zdrowia i Spraw 

Społecznych – Dyrektor Wydziału Zdrowia 

i Spraw Społecznych 

10. Agnieszka Stępnik  - Dyrektor Biura Prezydenta 

11. Ireneusz Wosik - Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego  

i Kontroli 

12. Elżbieta Staszyńska - Zastępca Dyrektora Wydziału Prawnego 

13. Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-

Administracyjnego 

14. Marcin Masłowski - Dyrektor Biura Rzecznika Prasowego 

Prezydenta Miasta 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta. 

 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

 
 

1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach: 
 

1/ wyrażenia zgody na zbycie przez Miasto Łódź nieruchomości położonych w Łodzi 

przy ulicach Wólczańskiej 25 i Zielonej 12 oraz określenia zasad objęcia udziałów 

przez Miasto Łódź w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do 

Łódzkich Inwestycji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, z przeznaczeniem 

na podwyższenie kapitału zakładowego; 
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2/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w Łodzi na rok 2024”. 

 

2.  Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew na terenach 

administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi. 

 
 

Ad. 1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi przestawili:  

 

- p.o. kierownika w Biurze Nadzoru Właścicielskiego Norbert Rydz w sprawie: 

 

1/ wyrażenia zgody na zbycie przez Miasto Łódź nieruchomości położonych w Łodzi 

przy ulicach Wólczańskiej 25 i Zielonej 12 oraz określenia zasad objęcia udziałów 

przez Miasto Łódź w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do 

Łódzkich Inwestycji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, z przeznaczeniem 

na podwyższenie kapitału zakładowego; 

 

- z-ca dyr. Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Maciej Pachulski w sprawie: 

 

2/ przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w Łodzi na rok 2024”. 

 

 

 

Prezydent Miasta Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je 

pod obrady Rady Miejskiej w Łodzi. 

Jednocześnie Pani Prezydent poleciła Dyrektorowi Biura Nadzoru Właścicielskiego 

poinformowanie Łódzkich Inwestycji Sp. z o.o., że na nieruchomościach położonych przy 

ulicach Wólczańskiej 25 i Zielonej 12, wnoszonych przez Miasto do Spółki jako aport, 

powinien zostać wybudowany parking kubaturowy. 

 

 
Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1-2 do protokołu. 
 
 
Ad.2. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew na terenach 

administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi przedstawili: 

dyr. Zarządu Zieleni Miejskiej Marek Rząsowski, z-ca dyr. Zarządu Dróg 

i Transportu Marcin Woźniak oraz wicedyrektor ds. Eksploatacji i Planowania 

Inwestycji w Łódzkiej Spółce Infrastrukturalnej sp. z o.o. Michał Krzysztoszek. 

 

 

Prezydent Miasta Hanna Zdanowska przyjęła Informację i wyraziła zgodę na usunięcie 

wskazanych drzew, z wyjątkiem drzew rosnących przy ulicach Chełmońskiego i Konarowej.  

 

 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

Posiedzeniu przewodniczyła 

 

 

Hanna ZDANOWSKA 

Prezydent Miasta 

 

 

 


